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Verslag Wmo-adviesraad Hollands Kroon d.d. 11-01-2023 gehouden in Middenmeer.  
 
Aanwezig: Els Wessels (voorz.), Jan Verduin, Huub Hermans (secr.), Sandra Bakker, Wim de Graaf, 
Sylvia Mandemaker, Anneke Blom, Bert Hovius en Babs Lont. 
Namens de gemeente: via teams S. Belhaj. 
 
 

1. Opening vergadering: 
Mededelingen gemeente mevr. Belhaj via teams 
WMO-adviesraad uitgebracht advies  inzake de beleidsregels huishoudelijke hulp en 
toevoeging “Eigen Kracht” jeugdhulp. De gemeente is hier nog mee bezig.  
Verzoek is om met elkaar (gemeente, WMO-adviesraad) in gesprek te gaan.  
WMO-adviesraad zou graag willen weten wanneer de stukken voor de beleidsregels 
op de agenda staan bij de gemeente. 
Voorstel is wachten tot de beleidsambtenaar, weer aanwezig zal zijn.  
Volgende maand gaat de WMO-adviesraad dit punt weer op de agenda zetten.  
 
Mevr. Belhaj vraagt of we de uitnodiging Kick Off Resultaatgericht Indiceren van 9 
februari 2023 hebben ontvangen. Ja, er gaan 4 personen vanuit de WMO-adviesraad 
heen. 
 
Vraag aan Mevr. Belhaj: vorig jaar is er besproken aangaande het toewijzen van een 
WMO toezichthouder. Hoe staat het hiermee?  
Antwoord: het is de intentie om een (gezamenlijk) toezichthouder toe te wijzen en zij 
zullen hiervoor 4 toezichthouders en 1 contactmanager aan stellen voor de regio. Het 
eerste voorstel wordt besproken in het regio management overleg.  
Zij zijn er mee bezig en wordt vervolgd.  
 
Vraag aan Mevr. Belhaj: de PGB is in juni in de raad goedgekeurd. Waar kunnen we 
dit vinden?  
Antwoord: het was nog niet officieel gepubliceerd maar inmiddels wel gepubliceerd 
op lokale overheid berichtgeving. Link wordt toegestuurd. 
 
Vraag aan Mevr. Belhaj: worden de uitkomsten van het cliënt ervaringsonderzoek 
gedeeld? Wat zal en/of kan er verbeterd worden vanuit de gemeente?  
Antwoord: Mevr. Belhaj komt erop terug. 
 
Vraag aan Mevr. Belhaj: Er is destijds een jaarkalender gemaakt, die via de WMO-
adviesraad gaat, waarop punten staan vermeld waarover zij advies kunnen geven. 
Antwoord: Mevr. Belhaj gaat dit navragen. 
 
Afspraak tussen WMO-adviesraad en Cliënten participatieraad is dat zij bij elkander 
ca 2x per jaar als toehoorders bij de vergadering zullen aanschuiven. Dit als zij 
thema’s/gezamenlijke raakvlakken hebben. Dit is Mevr. Belhaj niet bekend.  
Initiatief ligt bij de gemeente. Mevr. Belhaj gaat overleggen en komt erop terug. 
 

2. Vaststellen agenda: 
Geen toevoegingen en/of aanmerkingen. 
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3. Notulen 14 december 2022 en plus actielijst: 

Notulen zijn akkoord.   Actielijst: Huub past deze aan.                                                                                                 

4. Gesprek 27 jan over herijking subsidies HK:  
Nog geen informatie ontvangen. Anneke heeft een email gezonden met de vraag of 
er een agenda is en/of nadere informatie. Anneke, Els en Jan zullen aanwezig zijn bij 
het gesprek. 
  

5. Planmatige aanpak informatie ophalen bij bewoners Hollands Kroon: 
Vervolg op vorige keer. Hoe gaan we nu verder dit jaar? Er komt weinig los vanuit de 
gemeente. Wij zullen ons wat pro actiever opgaan stellen. Hoe gaan we dit doen? 
Anneke: netwerk van de leden (eigen betrokkenheid) in kaart brengen met elkaar. 
Dan kijken waar de gaten zitten en waar nog meer energie ingestoken kan worden. 
Sandra heeft direct een rondvraag gedaan en een lijst opgesteld. 
Naar aanleiding hiervan kijken wat het doel is. Wat gaan we doen met de informatie? 
Bij de volgende vergadering zal dit worden besproken. 
 

6. Is er een visie bij de gemeente als het de “menselijke maat” binnen de Wmo betreft? 
In de participatiewet is omgaan met de “menselijke maat” aangenomen. 
Wat is het beleid betreffende “de menselijke maat” betreffende de Wmo van de 
gemeente Hollands Kroon? Vraag voor in het vooroverleg. 
Eventueel een ongevraagd advies over de menselijke maat. 
 

7. Mails: Geen. 
 

8. Bijeenkomsten: 
Geen bijeenkomsten bijgewoond. 

9. Rondvraag: Jan: volgende keer zal hij een financieel verslag opstellen dus graag als 
agendapunt opnemen 8 februari. 
Huub: het jaarverslag 2022 zal hij opstellen; hij zal concept maken en dat in februari 
ter bespreking op de agenda zal staan. Definitieve versie wordt dan naar de 
gemeente gestuurd 
Er is een aanbod voor nieuwe leden om een cursus te volgen. De leden Anneke en 
Sylvia hebben deze nog niet gehad. Zij mogen zich hiervoor inschrijven. 

 
10. Volgende vergadering is op 8 februari  2023 

 
 
 
 
 

 
 

 


